

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

FORM "F"

格式表"F"

(Season 2021/ 2022)

(二零二一至二零二二年度球季)

Hong Kong Premier League Entry Form

香港超級聯賽參賽表格

Clubs are requested to complete and submit to the Association this Form and competitions fee (HK\$50,000) *on or before 31st May 2021*

屬會必須於二零二一年五月三十一日或以前填妥此表格及連同參賽費(港幣五萬元正)呈交香港足球總會。

1. Full Name of Club 球會名稱:

(in English 英文) _____

(in Chinese 中文) _____

(Please refer to the name on Certificate of Incorporation or Certificate of Registration of a Society 請根據公司註冊證明書或社團註冊證明書填寫)

2. Name of Playing Team 參賽名稱:

(in English 英文) _____

(in Chinese 中文) _____

3. Contact information 聯絡資料:

a. Postal Address 郵寄地址:

b. Telephone No. 電話號碼: _____

c. Fax No. 傳真號碼: _____

d. E-mail Address 電郵地址: _____

4. Club Officials 球會職員:

	<u>Last Name</u> 姓氏	<u>First Name</u> 名字	<u>Signature</u> 簽署
President 會長	_____	_____	_____
Chairman 主席	_____	_____	_____
Secretary 秘書	_____	_____	_____

5. Team Colours 球隊比賽制服顏色:

	<u>First Colours</u> 首選	<u>Reserve Colours</u> 備用	<u>Third Colours</u> 第三
Jersey 球衣	_____	_____	_____
Shorts 球褲	_____	_____	_____
Stockings 球襪	_____	_____	_____
Goalkeeper 守門員	_____	_____	_____

Confirmation by the member club 球會之確認:

 Secretary's signature & seal of club/organisation #
 秘書簽署及球會/機構印章 #

 Date (DD/MM/YY)
 日期 (日/月/年)

The Form should be signed and sealed by the Secretary registered in HKFA, or the certified copy of the minutes of relevant meeting by President/Chairman should be enclosed.

必須由現時於本會登記的秘書簽署及蓋章，若有任何更改，貴會都需要附上已由會長/主席簽署證明之相關的有效會議紀錄副本。

N.B. 註:

- The completed form should be submitted to the Association together with the appropriate amount of fee. Payment can be made by money order or by crossed cheque payable to "The Hong Kong Football Association Limited". A receipt will be issued by the Hong Kong Football Association Ltd.
 此表格經填妥後，須連同有關費用一併交回本會。有關款項可以本票或抬頭寫 "The Hong Kong Football Association Limited" (請勿填寫「香港足球總會有限公司」) 之劃線支票繳付。凡已繳費之球會將由香港足球總會有限公司發回收據。
- Please fill in all the blanks in this form, and put "N/A" if you cannot fill in the relevant information.
 請填妥此格式表上所有空格，如未能填上有關資料，請填上“不適用”。

Official Use 此欄由本會填寫

Date of Submission : _____

Date of Approval : _____

Official Receipt No. : _____

 Signature
 General Secretary, HKFA